
Beste Lommelaar

Als fiere voorzitter stel ik u ons eerste 
huis-aan-huisblad van 2023 voor.

In deze nieuwe uitgave laat fractie- 
voorzitter Peter Luykx zijn licht schijnen  
over de Lommelse meerjarenbegroting.

Verder blikken we even terug op het 
harde werk dat het huidige stadsbestuur 
met onze schepenen Karel Wieërs en 
Johan Bosmans geleverd heeft. Dankzij 
hun inspanningen werden al heel wat 
mooie realisaties waargemaakt.

Ook kijken we naar de toekomst en 
staan we even stil bij de projecten die 
de Lommelse beleidsploeg de volgende 
jaren nog wil uitvoeren. 

U leest het al. N-VA Lommel heeft er 
alvast veel zin in. Uw toekomst is in 
goede handen.

Veel leesplezier!

Bob Bergmans 
Voorzitter N-VA  

Lommel

Kent u Kristof Beckers al?
    Naam: Kristof Beckers
    Beroep: supervisor over vijf vestigingen van McDonald’s
    Functie bij N-VA Lommel: bestuurslid

Kristof, stel jezelf eens voor.
Kristof: “Mijn naam is Kristof Beckers. Ik woon in Lommel en ben supervisor 
over maar liefst vijf vestigingen van McDonald’s.”

Hoe lang maak je al deel uit van N-VA Lommel?
Kristof: “Sinds 2012 ben ik lid van onze lokale afdeling. In het begin was dat 
meer achter de schermen. Ik ondersteunde de campagne van schepen Karel 
Wieërs. In die periode is mijn interesse voor de lokale politiek gegroeid.  
Ondertussen heb ik al heel wat functies bekleed binnen N-VA Lommel, waar- 
onder die van bestuurslid en voorzitter. Maar ook het beheer van de website  
en sociale media nam ik voor mijn rekening. Ik ben van alle markten thuis.”

Een bezige bij dus. Wat doe je in je vrije tijd? 
Kristof: “Ik kijk graag naar een film of serie op Netflix.  
Buitenshuis ga ik graag naar musicals. Voor een weekendje  
weg ben ik ook altijd te vinden.”

Is er nog iets dat je zelf kwijt wil aan onze lezers?
Kristof: “Als supervisor bij McDonald’s ben ik erg  
geïnteresseerd in lokale economie en in het bijzonder  
in de arbeidsmarkt. Er is nog veel werkgelegenheid,  
dus hopen we de nodige mensen aan te trekken.  
Er zijn genoeg mogelijkheden.”

Maak jij mee het verschil?
N-VA Lommel is op zoek naar inwoners die mee hun schouders willen zetten onder ons  
beredeneerd, constructief en gepassioneerd project. Zo kunnen we het welzijn en de welvaart 
in onze mooie gemeente mee waarborgen voor de volgende generaties. Ben jij gedreven en  
op zoek naar een zinvolle tijdsbesteding met een maatschappelijke meerwaarde? Dan ben  
je van harte welkom! Stuur gerust een mailtje naar lommel@n-va.be

Lommel
lommel@n-va.be N-VA Lommelwww.n-va.be/lommel

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

APRIL 2023, NR. 1   I   V.U.: BOB BERGMANS, WILLEM ELSSCHOTSTRAAT 8, 3920 LOMMEL



Werkgelegenheid op bedrijventerrein Kristalpark III
Het Lommelse stadsbestuur zorgt samen met Ciner Group voor werkgelegenheid op bedrijventerrein Kristalpark III.

Tussen 6 en 9 december 2022 bracht een delegatie van het  
Lommelse stadsbestuur een bezoek aan de glasfabriek van  
de Turkse Ciner Group. Ook onze schepen van Lokale  
Economie Johan Bosmans was daarbij. De delegatie werd  
gastvrij ontvangen in het hoofdkwartier van Ciner, gelegen  
aan de Bosporus in Istanboel. 

U weet waarschijnlijk al dat Ciner Group van plan is om  
in Lommel een glasfabriek te bouwen op bedrijventerrein  
Kristalpark III. Het gaat om een investering van enkele  
honderden miljoenen euro’s. Dat levert ons maar liefst  
450 tot 500 jobs op. 

Er is sprake van twee productieafdelingen met glasovens  
voor de Lommelse fabriek. Op termijn zou jaarlijks  
475.000 ton verpakkingsglas worden geproduceerd,  
goed voor meer dan 2,3 miljard bier-, wijn-, water- en  
frisdrankflesjes per jaar. De flesjes zijn voornamelijk  
bestemd voor de Belgische, Nederlandse en Duitse markt. 

Voor Kristalpark III en Lommel in het bijzonder zijn de  
plannen een flinke opsteker. De 300 hectaren grote site,  
waarvan Ciner 23 hectaren wil innemen, wacht al tien jaar  
op enige ontwikkeling. Maar sinds 2019 loopt het storm en 
meerdere bedrijven hebben er zich intussen gevestigd.

Lommelse begroting in 
goede handen
Tijdens de gemeenteraad van december 2022 stelde  
het Lommelse stadsbestuur zijn meerjarenbegroting 
voor. Daarin staan heel wat mooie en haalbare  
projecten op maat van elke Lommelaar. Van grootse 
prestigeprojecten is geen sprake.

N-VA Lommel is tevreden met de realistische en even-
wichtige aanpak van het stadsbestuur. Schepen Bosmans 
waakt in financieel moeilijke tijden over deze begroting 
en vindt zelfs ruimte 
voor nieuwe investe-
ringen. Met de N-VA 
zetten we in op de 
domeinen Toerisme 
en Jeugd. Daarnaast 
zorgen we ook  
voor veel fijnmazige 
investeringen. Geen 
tamtam of lucht- 
kastelen dus, maar 
tastbare projecten  
voor u, de Lommelaar.

Peter Luykx, fractievoorzitter

Johan Bosmans, schepen van Lokale Economie: “Lommels stadsbestuur en Ciner Group zorgen voor werkgelegenheid.”

Blijf af van onze politie en 
brandweer
Het geweld tegen onze politie neemt toe. Eind 2022 stierf in Brussel 
zelfs een politeagent, nadat hij neergestoken was. Medeleven hebben 
met wie ons dagelijks beschermt, volstaat niet meer. Er zijn  
maatregelen nodig. Daarom werkte de federale N-VA-fractie een 
actieplan met acht concrete voorstellen uit. 

Om de politie te beschermen, moeten er een aantal zaken veranderen:
    Elke vorm van geweld tegen de politie moet strafrechtelijk  

vervolgd worden. Daarom is er nood aan een snelrechtprocedure. 
Dan worden daders binnen de zeven dagen voorgeleid.

    Er moet een wettelijk kader komen voor bodycams. De politie kan 
die kleine draagbare camera’s dragen en filmt zo elke interventie.

    De informatie-uitwisseling tussen politie en justitie in het geval 
van terreur en radicalisering moet beter. Zo kunnen potentieel 
gewelddadige extremisten op de OCAD-lijst niet meer onverwachts 
toeslaan.

Niet alleen de politie, maar ook de brandweer en zorgverstrekkers  
zijn hoe langer hoe meer het slachtoffer van cynische individuen.  
Die individuen proberen op allerlei manieren de hulpverlening te  
boycotten. Herinnert u zich nog de vorige voetbalfeesten in Brussel  
of de vorige nieuwjaarsnacht?

lommel@n-va.be
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Rolstoelvriendelijk  
Vlinderpad Kattenbos

Twee nieuwe  
hondenlosloopweides

Trage wegen

Prise d’eau van de Watering  
in Lommel-Kolonie

Huis van het Kind

Aanleg vier kleine wildernissenHerinrichting dorpscentrum

Renovatie cultuurcentrum 
De Adelberg

Digitale infoborden

INFO

Groene Doorsteek  
Kerkstraat-Mudhoven

OverKop-huis

Fietspad Maatheide

Uitbreiding school Kattenbos

Veilige schoolomgevingen 
XCL Wegwijs Hees

Uitrol deelwagens

Aankoop weides voor jeugdkampenNieuwe sporthal De Soeverein

Uitbreiding windmolenpark

Renovatie De Meerpaal

Opwaardering ambachtenwijk 
Barrier

Padelvelden Kolonie

High Five-project

Een mooi resultaat al. Maar het wordt nog beter.

    De renovatie van de dienst Toerisme en het GlazenHuis;
    De herbestemming van de kerk Kolonie tot Erfgoedhuis;
    De bouw van groenhallen aan de Soeverein;
    Begraafplaats Lommel-Centrum; en
   De poort tot Bosland. 

Het Lommelse stadsbestuur zit niet stil

OnumentCamera’s centrum

Kleuterspeeltuin de DolfijnInfrastructuur Lutlommel VV

www.n-va.be/lommel
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


